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JEGYZŐKÖNYV

Készült: a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági
Bizottságának 2024. november 27-én 16 óra 30 perckor a Budapest Főváros IV. kerület Újpest
ÖnkormányzatPolgármesteri Hivatala II. emeleti 61-es tárgyalójábantartott nyílt ülésről.

Jelen vannak:

Bizottsági tagok:

Meghívottakrészéről:

Pajor Tibor (Elnök)

Pajor Tibor
Wintermantel Zsolt

Bauer Béla

Farkas István

Márkus Krisztián

Ormai Csaba

Pruneán Zsanett Kitti
Renge Zoltán
Sulykos Kristóf

Czigler László

Dr. Orbán Boglárka
Szilvia

Mohai Zoltán

dr. Balláné Gál Hajnalka
dr. Kató Balázs

Rádi Attila
Szaszkó Kata

elnök

alelnök

Várostervezésért, rendészetért és

közbiztonságértfelelős alpolgármester
jogi előadó

Közbiztonsági és honvédelmireferens

Üdvözli a megjelenteket a Közbiztonsági Bizottság ülésén.

Megkériajelenlévőket hogy mutatkozzanak be.

Ormai Csaba

Az Ujpesti Jobbik tagja és mostvesz részt először a Bizottságok munkájában.

Farkas István

Képviselő, a Demokratikus Koalíció tagja.

Pruneán ZsanettKitti

Az LMPtagja,és először vesz részta bizottsági ülésen.
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Márkus Krisztián
Az újpesti Mi Hazánktagja és először vesz részt a Bizottság munkájában.

Bauer Béla ,

A Kétfarkú Kutyapárt tagja. Születésétől fogva Ujpesten él. Ebben a Bizottságban,illetve a Népjóléti és
Lakásügyi Bizottságban dolgozik, ez a második bizottsági ülése idén.

Rádi Attila
Vendégkéntvanjelen.

Pajor Tibor (Elnök)

A vendégis, ha gondolja, nyugodtan bemutatkozhat.

Dr. Kató Balázs

Onkormányzati képviselő és egyben vendég.

Renge Zoltán

Korábban a Gazdaságiés Tulajdonos Bizottság tagja volt, a Fidesz delegáltja.

Szaszkó Kata

Segítőként vanjelen.

MohaiZoltán

Az Önkormányzati Rendészet osztályvezetője. Meghívott vendégkéntvanjelen.

Sulykos Kristóf

A Gazdaságiés TulajdonosBizottság tagja volt korábban. Mostez azelső ülése.

Pajor Tibor (Elnök)

A Mi Hazánk tagja és ennek a Bizottságnak eléször az elnöke. Korábban a másikciklusbantagja volt.

Pajor Tibor (Elnök)
Megállapítja, hogy a Bizottság 8 fővel határozatképes.

Hiteles jegyzőkönyv elkészítéséhez kellene egy jegyzőkönyvhitelesítő, akit jó lenne egyébként állandóra
megválasztani. Bauer úrra gondolt. El tudja ezt vállalni?

Bauer Béla

Rendben.

Pajor Tibor (Elnök)

Javasolja a Tisztelt Bizottságnak, hogy válassza meg állandó jegyzőkönyvhitelesítőnek Bauer Bélát.

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági
Bizottságának 11/2024. (XI. 27.) határozata állandó jegyzőkönyvhitelesítő elfogadásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági Bizottsága
úgy dönt, hogy az állandó jegyzőkönyvhitelesítőnek Bauer Bélát választja meg.

Szavazás: 9 igen, 0 nem,0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)
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Pajor Tibor (Elnök)
A kiküldött napirendet, mindenki megkaptaésát is tanulmányozta.
Szavazásrateszifel az ülés napi rendi pontjait:

Javasolt napirendi pontok:

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete
Közbiztonsági Bizottságának a Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

Előterjesztő: Pajor Tibor bizottság elnöke

2. Beszámoló az Újpesti Önkormányzati Rendészet 2024. január I. és 2024. október 31. közötti
munkájáról

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

3. Javaslat Együttműködési megállapodás a Budapesti Rendőr-főkapitányság és a Budapest Főváros

IV. kerület Újpest Önkormányzata között közterületi sebességmérő rendszer üzemeltetésbe
adására

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

4. Egyebek

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági

Bizottságának 12/2024. (XI. 27.) határozata a napirend fogadásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági Bizottsága

úgy dönt, hogy az alábbi napirendet fogadjael:

Javasolt napirendi pontok:

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata  Képviselő-testülete

Közbiztonsági Bizottságának a Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

Előterjesztő: Pajor Tibor bizottság elnöke

2. Beszámoló az Újpesti Önkormányzati Rendészet 2024. január 1. és 2024. október 31. közötti

munkájáról

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

3. Javaslat Együttműködési megállapodás a Budapesti Rendőr-főkapitányság és a Budapest Főváros

IV. kerület Újpest Önkormányzata között közterületi sebességmérő rendszer üzemeltetésbe

adására

Előterjesztő: Czigler László alpolgármester

4. Egyebek

Szavazás: 8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)

16:04 - megérkezik Wintermantel Zsolt

(A Bizottság 9fővel határozatképes)
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1.) Napirendi pont , .
Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági

Bizottságának a Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítására

Pajor Tibor (Elnök)

A megküldött anyagot, kicsit módosította, aminek egy részét befogadtak az SZMSZ-készítői. Arra
gondolt, hogy megkellhívniaz illetékes embereket, mint például a tűzoltókat. Külső helyszínen is lehetne
esetleg ülést tartani, akár a Tűzoltóságon vagy a Rendőrségen. Az SZMSZ-ben 3 nap van meghatározva
az ülések előtt az anyagok megküldésére, de Czigler Úr vállalta, hogy három munkanaponbelül fog
megküldésre kerülni.

Dr. Orbán BoglárkaSzilvia

A KT SZMSZ-szel összhangban 3 nap van megállapítva.

Pajor Tibor (Elnök)

Persze, csak nagyobb terjedelmű anyag esetében hosszabb időre lenne szükség. Nem is ennél a
Bizottságnál érdekes igazán, hanem inkább a Városüzemeltetési és Városfejlesztési Bizottságnál ahol
sokszázoldalas anyagokis vannak,ott szerinte jobb lenne, hogyha előbb megkaphatnák az anyagokat.

Szavazásrateszifel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági
Bizottságának 13/2024. (XI. 27.) határozata a Szervezeti és Működési Szabályzat elfogadásáról

Budapest FővárosIV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági Bizottsága úgy
dönt, hogy 2024. november 27-i hatályba lépéssel elfogadja a melléklet szerinti tartalommal Budapest
Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági Bizottságának Szervezeti
és Működési Szabályzatát és ezzel egyidejűleg annak hatályba lépésnek napjával hatályon kívül helyezi
a 6/2019. (XII. 2.) KÖB határozattal elfogadott Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata
Képviselő-testülete Közbiztonsági Bizottságának Szervezeti és Működési Szabályzatát.

Felelős: Elnök

Határidő: Azonnal

Szavazás: 9 igen, 0 nem,0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)

2.) Napirendi pont fi
Beszámoló az Újpesti Önkormányzati Rendészet 2024. január 1. és 2024. október 31. közötti
munkájáról

Pajor Tibor (Elnök) ,
Ismerteti a napirendi ponttárgyát, majd megkérdezi, hogy az Alpolgármester Úr vagyajelen lévők közül
valaki hozzá szeretne szólni?

Mohai Zoltán

Az Újpesti Önkormányzati Rendészet vezetőjeként érkezett kolléganőjével Szaszkó Katával, hogy
beszámoljanak a Rendészet 2024. január 1. és 2024. október 31. közötti tevékenységéről.
Nagyon szépen köszöni, hogy itt lehetnek, és nagyon szépen köszöni azt, hogy bemutatkozhatnak a
Bizottságnak egypicit. A Bizottság tagjai közül sokan lehet, hogy nem is annyira ismerik a Rendészet
munkáját, viszont azért vannak a bizottsági tagok között olyanokis, akik jól ismerik.
Szeretné a Rendészet szervezői felépítési működését, illetve létszám bemutatni. 15 éve működik a
Rendészetosztályként. 2009. májusában kezdtem meg osztályként a működését, akkor még csekélyebb
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létszám mellett. Abban az időben még folyamatos munkáról nemlehetett beszélni, tekintettel arra, hogy
az akkori létszám ezt nem tette lehetővé.
Teljes egészében manuális munkavégzés volt, ami azt jelentette, hogy a közterület felügyelők
helyszínbírság tömbökkel és nyomtatványokkal járták utcát, digitális munkavégzés ekkor még nem
zajlott.
Az Alelnök úr polgármesterségének idején egy jelentősebb fejlesztésen esett át a Rendészet, mind a
létszámfejlesztés tekintetében, mind a technikai eszközfejlesztés tekintetében, az első időkben
Garamszegi Andrea osztályvezető asszony idején. A Sessionbase Kft-vel volt egy működési
megállapodás, amely egy olyan háttértámogató szoftver, ami ahhoz kell, hogy az intézkedéseket
digitalizált formán lehessen kiállítani, a papírformátum intézkedéseket felváltva. Ez a közterületi
munkákat nagymértékben megtámogatta, amely Cserna Sándor vezetése idejében, 2016-ban került
bevezetésre.
Nagyonhálás, hogy ezért a mai napig is, hogy ez a rendszer működhetés használható.

Nemcsak a törvényeség oldalról, hanem a szakmai oldalról is nagyon sok segítséget nyújt, amelyet
folyamatosan próbálnak fejleszteni azért, hogy a kollégáknak minél könnyebb dolga legyen ezeknek a
rendszernekaz alkalmazásaáltal.
Azosztály létszáma 24 főbőláll, amely még mindig csekélynek mondható.

Ezen létszám négyváltásosszolgálati rendszerben működik, folyamatosszolgálattal, hétfőtől vasárnapig,
24 órában.
A 24 főből, 18 fő közterületi feladatellátást, 4 fő adminisztratív feladatokat végez. 1 fő igazgatási

ügyintéző és 1 fő foglalkozik az üzemképtelen járművek nyilvántartásával. Ezen hatósági eljárás során
vagya tulajdonoselszállítja a járművet a közterületről, vagy az önkormányzatszállíttatja el őket.

2024-es esztendőben három fővel csökkent a Rendészet létszáma. Két fő elment jobb fizetés reményében
a versenyszférába dolgozni, és egy adminisztratív munkatársatkellett pótolni. Ezeknek a kollégáknak a

pótlása részben megtörtént, de 1 fő állása jelenleg is betöltetlen.

Az ő személyét úgy próbálják pótolni, hogy - már egy-két éve - együttműködési megállapodás van egy

oktatásszervező céggel. Ezeknek a személyeknekaz oktatásában vesznekrészt új módon,hogyaz elméleti

képzést magaaz oktatásszervező Kft. végzi, és a Rendészet, mint gyakorlati képzéshely veszrészt ebben:
azon személyeknek,akiknek nincsen fogadószerve, ahol a gyakorlati képzésüketteljesíteni tudnánk, azok
a Rendészetnélteljesíthetik ezt. Nem titkolt cél, hogy ha valaki jó vagy kiváló eredménnyel végez, és

továbbra is ebben a szakmábanszeretne dolgozni, igyekeznekaz üres pozíciókat ily módon betölteni. Ne
olyan személyekáltal legyen betöltve a pozíció, akik számára csak egy átmeneti megoldásezenálláshely.
Jelenleg az osztály feltöltöttsége 9690-os, mely a szolgálatkiadást nem veszélyezteti. Kiadásra kerül

nemcsaka saját szolgálat, hanem a rendőrséggel közösszolgálatokis.

A rendőrség és az önkormányzat között már hosszú évek óta van együttműködési megállapodás, melynek

keretében valósul meg a közösjárőrszolgálat. A közös járőrszolgálati tevékenységetnapiszintű, amely a

központ környékére összpontosult, de a módosításoknak és kapitány úr engedélyének köszönhetően az

egész Újpest közigazgatási határára kiterjedt.

Az Önkormányzati Rendészethez köthető tevékenységek:

A közterületek jogszerű és rendeltetésnek megfelelő használatának a biztosítása elsősorban feladatuk,

valamint a közterületek rendjére és tisztaságára vonatkozó  szabályszerűségek ellenőrzése.

Közreműködnek értelemszerűen a közterületek épített és természeti értékeinek védelmében. A

közbiztonság, közrend fenntartásábanis igyekeznek helytállni.

Védjük az önkormányzati vagyont,illetve egyes közlekedésrendészeti jogsértésekbenlátnakel szolgálati

feladatokat, mint a kisebb fokú közlekedési jogsértések. Három olyan közigazgatási, kiemelt közlekedési

jogsértés tartozik a feladat és hatáskörükbe, amiben az önkormányzati rendészet intézkedési joggal

rendelkezik: a behajtási tilalom alá eső közigazgatási jogsértések, a kötelező haladási rend betartatása és
a nehéz tehergépjárművekkel kapcsolatos közigazgatási jogsértések. Ezentúl ellátnak állategészségügyi

és rendészeti feladatokat is. Természetesen ezeken a feladatbantúl ellátnak a rendőrség kérésére közösen

olyan feladatokat is, amelyekkel az ő munkájukat támogatják,segítik.
Ilyen sajnálatos módon, hogyha közterületen elhalálozott személy van, akkor ennek a biztonsági

intézkedésében igyekeznek segíteni a rendőrség munkáját. Körözött személyek és gépjárművek
felderítésében is a 491-es szolgáltuk aktívan kivette a részét ebben az évben. Hajléktalan személyek
elhelyezésében is közreműködnek a Twist Olivér Alapítvánnyal, illetve a Krízis Alapítvánnyal, akikkel

heti szintű kapcsolatuk van. Elhullott állatok a közterületről történő elszállítása is Rendészeten keresztül
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valósul meg. Minden esetben részt vállaltak az önkormányzati rendezvények eseménymentes
lebonyolításának biztosításában.

Több éve a Rendőrkapitányság munkatársaival közösen, minden hónap első szombatján kitelepüléseket
végeznek az újpesti piac és vásárcsarnok környezetében, aminek az első célja az, hogy egy picit
bemutatkozzanak az újpesti állampolgároknak, elmondjuk nekik azt, hogy miért vannak, mi a mi
feladatuk és mivel tudják őket megkeresni. Elsődlegesenitt érezhetik igazán azt, hogy ténylegesen fontos
az ő problémájuk, hiszen ügyfelfogadási időben viszonylag kevesebben keresik fel a hatóságokat.
Jövőbenis az céljuk, hogy minél több emberhezeljussanak.
2024-es értékelt időszakban a jogszabályi változások, amelyek a Rendészetfeladatállátását érintették:
Az egyesszabálysértésekrőla szabálysértési eljárásról valamint szabálysértési nyilvántartási rendszerről
szóló 2012.évi II. törvény és a hozzá köthető Kormányrendeletek is változtak. A változások hatására az
eljárási rendjükbőlkikerült az egyes közigazgatási szankciós lehetőségek közüla távolléti helyszíni bírság
alkalmazásának lehetősége, melyek mellett az alkalmazni szükséges fix bírásgok összegeiben is
tapasztalhatott változást.
A közigazgatási jogsértések vonatkozásában is megállapítható, hogy a kiemelt közigazgatási jogsértések,
minta behajtásitilalom, jelenleg 37.000 forintos bírságösszegeketkell kiszabni, a kötelező haladási irány
megsértéseknél pedig 50.000 forintról 70.000-80.000 forintlett a bírság díjtétele.
A kisebb fokú jogsértések esetében az alapítható meg, hogy a kvázi 10.000 forint körüli jogsértések
15.600 forint környékére emelkedtek, míg a 15.000 forint körüli jogsértések 24.000 forintra emelkedtek.
A digitális rendszerben is nyomon vannak követve a jogszabályváltozások.
Enélkül igazából már nem tudnának dolgozni úgy, hogy maximálisan törvényesek, jogszerűek legyenek.
Ezutánis hálásak, hogy használhatják ezen digitális rendszert.
Intézkedéseink során megállapított szankciók (figyelmeztetések, helyszíni- és a távolléti helyszíni
bírságok,és feljelentések) kimutatása:
A Rendészeta 2024. január 1. és 2024. október 31. közötti időszakban megtett, figyelmeztetéssel, bírság
kiszabásával, feljelentéssel, közigazgatási és szabálysértési eljárás megindításával végződő összes
intézkedéseinek száma 2759 eset. Ebből helyszíni bírság kiszabására 420 esetben, távolléti helyszíni
bírság kiszabására 701 esetben, közigazgatási eljárás megindítására és ezt követően bírság kiszabására
775 esetben került sor, és közel 150 esetbenkellett szabálysértési feljelentéssel élniük a távoléti helyszíni
bírságot be nem fizető járművezetőkkel szemben. 852 esetben kellett kerékpincset alkalmazni.
Üzemképtelen járművek esetében történ intézkedések tekintésben 528 regisztrált eset volt, ahol
valamiféle intézkedést kellett kezdeményezniük olyan járművezetőkkel szemben, melyeknek vagy a
műszakiérvényessége,az állapota, vagy a forgalombantartásának a körülményei nem tették az lehetővé,
hogy ezek a járművek közterületen tárolhatóak legyenek. Ez egy olyan intézkedés, amit nagyon sok
újpesti állampolgár szívesen fogad. A jövőben is fogják folytatni ezen a járművekkel kapcsolatos
intézkedést, hiszen ennek az 528 esetnek köszönhetően 528 szabályosan igénybe vehető parkolóhelyet
jelent az újpesti lakosok számára.

Tekintettel arra, hogy a szomszéd kerületben díjfizetési övezetek vannak, ez azt eredményezte a
szomszédoskerületi lakosokitt rakják le járműveiket, amelyek olykor lejárt a műszaki érvényességgel,
vagy ideiglenesen forgalombólvaló kivonás mellett parkolnaka kerületben. Jelenleg 143 gépjármű került
elszállításra.

Megköszöni, hogy meghallgatták.

Mivelez azelső bizottsági ülés, a Bizottság tagjainak bizottsági munkájukhozjó egészséget és jó munkát
kíván.

Amennyiben bármilyen kérdéslenne,arra szívesen válaszol.

Wintermantel Zsolt

Többszöris elhangzott az informatikai háttértámogató rendszer, hogy ez mennyire jó és mennyire segíti
a munkát. Reméli, hogy ennek nem az az oka, hogy felmerült a városvezetés részéről ennek
megszüntetése. A mai világban elképzelhetetlennek tartja, hogy bármilyen informatikai, digitális
háttértámogató rendszer nélkül hatékony munkavégzést lehetne végezni. Ez szinte elképzelhetetlen. Ha
ez csak azért volt, hogy informálja a Bizottságot, akkor emellett el lehet menni, de hogyha van olyan
szándék a városvezetés részéről, hogy esetleg költségcsökkentés optimalizálásra tekintettel megszűnne a
rendszer, akkorkéri, hogy ettől álljanak el.

 

ÚJPESTI ÖNKORMÁNYZATKözbiztonsági Bizottság " 1041 BUDAPEST, ISTVÁNÚT14. pirosjoujpest.hu



Z

Lenne egy kérdése az Alpolgármester Úrhoz. (Egy képetjuttatott el az Alpolgármester úrhoz.) Volt
valamikora képenlátható személy az Újpesti Önkormányzati Rendészetnek a munkatársa?

Czigler László alpolgármester

A jelen pillanatban is az Önkormányzati Rendészetnél dolgozik, hacsak az elmúlt egy hétben nem történt
változás.

Wintermantel Zsolt
Mivel jegyzőkönyv készül, nem én készítem, mert nem vagyok Magyar Péter. Előfordulhatott-e az előző
ciklusban, hogy Alpolgármester Úr az Önkormányzati Rendészet állományában a nevezett embert, akár
szolgálat közben, akár szabad idejébenarra kérte, hogy újpesti állampolgárokról fotókat készítsen?

Czigler László alpolgármester
Arra csakeljárás esetében. Tehát amikorszabálysértésieljárás történt, akkor nyilván készülnek fotók, de
egyébként másról nem.

Wintermantel Zsolt

Tehát semmilyen más egyéb esetben, akár konkrétan,nincs arról tudomása, hogy másesetbenvéletlenül
megkérte volna, hogy szabad idejében fotókat készítsen bizonyos személyről, személyekről. Jó,
köszönöm.

Bauer Béla

Elhangzott az informatikai rendszer, és hogy ez segíti a munkájukat. Van-e más informatikai rendszer a
szakterületén, ami még nincs bevezetve a Rendészeten, de segítené a munkájukat?

Mohai Zoltán
Ez a rendszer egy komplex rendszer, ennek több szegmense van. Jelenleg ebből a rendszerből adott

csomagokatbérel az Önkormányzat, mint az üzemképtelenjárműelszállításhoz, az azt támogató rendszer.

A menetlevelek digitalizálása egy másik cégen keresztül van megoldva. A programot nem lehetjelenleg
összekapcsolni az iktató programmal és a pénzüggyel, amelyeknek fejlesztése esetleg segítheti a
Rendészet munkáját.

Bauer Béla
Van-e olyan létszám növekedés, amellyel jobban el tudnák végezni a munkájukat?

MohaiZoltán

A létszámot mindiglehetfejleszteni. Szakmaitapasztalattal, oktatásban való részvétellel.

Sokkal inkább látható lenne a Rendészet nyilván egy létszámfejlesztés követően, de azért azt tudni kell,
hogy a létszámot fejleszteni mindenféleképpen olyan személyekkel lenne érdemes, akik ugye a

rendszerben is maradnának. Szerintem nem egyszertapasztaltuk azt, hogy amikor pusztáncivil embereket
kezdenek el alkalmazni, és menetközben elkezdték őket beiskolázni, akkor azzal szembesültünk, hogy

több esetbenkiléptek.

Pajor Tibor (Elnök)

Mivel tudna az Önkormányzatsegíteni annak érdekében, hogy motiváltabbak legyenek a munkatársak?

Mohai Zoltán

A közszolgáltatásitisztségviselők bére soha nem volt magas, de az elmúlt időben voltak bérfejlesztések.

Egyfajta folyamatosnak mondható bérfejlesztéssel meg lehetne tartani egy olyan stabil állományt a

Rendészeten,akik igazábóljól felkészült szakemberekis alapvetően.

Pajor Tibor (Elnök)

Máshozzászólás, kérdés?
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Dr. Kató Balázs

Egy anomáliára szeretné felhívni a figyelmet a lomtalanítást illetően. Az Alpolgármester Úr Facebook
oldalán minden évbenaz olvasható, hogy minden rendbenvolt a lomtalanítás során. Minden szabályosan
ment, törvényesen intézkedett mindenki. Számos esetben a lomokat korábban rakják ki, amelyeket
bizonyos személyek őriznek. Ezen személyek kiabálnak egymással, tekintettel arra, hogy az egyik tárgy
átnyúlik a másik ,kupacba", verekednek, melynek során garázdaságot követnek el. Jönnek további
személyek,akik rendet próbálnak tenni. Délután megjelennek a kiskorú gyermekekkelegyütt, akik a törött
üvegekbentapicskolnak, ami megtestesíti a kiskorúak veszélyeztetését. Az üvegek után a fa tövében is
megjelennek, amely köztisztasági szabálysértés. Késő este szól a muzsika, tánc, amely 10 óra után
csendháborítás.

A lakókat ez nagyonfelháborítja.

Ez mindennek mondható, de nem annak, hogy mindenrendbenvolt a lomtalanításkor.
Ilyenkor fokozottabbankellene járőrözni. A lomtalanítás környékénis hatósági és rendészeti eszközökkel
jobban és hatékonyabbanfel kellene lépni a szabálysértések ellen. Ha arra hajtana egy jármű, akkor ezt
észlelnénk és ezek a szabálysértések nem valósulnának meg. Rendkívül sok bírságot lehet ilyenkor
beszedni. Kéri az Alpolgármester Urat, hogy tegye meg azokataz intézkedéseket, hogy valóban minden
rendben legyen a környéken.
Czigler László alpolgármester
A közrend fenntartása a rendőr:ség feladata, és nem a Rendészeté. A kiskorú veszélyeztetésének
megállapítása a rendőrség feladata. Ön, mint jogvédőezt biztosan jól tudja.
Aza jó híre, hogy a lomtalanítás, ebben a formában megszűnik.
A közelmúltban volt itt a MOHUvezetője ésarról tájékoztatták az Önkormányzatot, mely nem biztos,
hogyjó lesz, de azt találták ki, hogy Újpesten körülbelül négy- hat helyszín lesz kijelölve, ami 0-24-ben
őrzött terület lesz. Nagyjából 8-10 napig várják ott a lomokat, amit a lakóknak oda elkell vinni. Az még
kérdéses, hogy hogyan fognakeljutni ezen eszközöka kijelölt területekre, mint például egy WC vagy
mosdókagyló.

Dr. Kató Balázs

Epítési törmeléket nem lehetkihelyezni.

Czigler László alpolgármester

Ezeketis be fogják szállítani.

Dr. Kató Balázs

Előbb legyentisztában a szabályokkal.

Czigler László alpolgármester

A használt gumitól kezdve mindent be fognak gyűjteni, még a festékes doboztis.
Ezekaz új szabályok, nem régiek.

Azt, hogy a lakókeztkiteszik esetleg a ház elé, mert nem tudja mivelelszállítani, ezt jelenleg nem tudni,
hogy hogyanfogja tudni kezelni az Önkormányzat, vagy egyáltalán lesz ilyenre precedens.
Bízik benne, hogy az emberek jogkövetőklesznek,és elszállítják a szemetet oda, ahova szükséges.

Dr. Kató Balázs

Részben igaza van, hogy feljelentést tehetnek a közterület-felügyelők is, de az összes többi köztéri
szabálysértés, mint a közrend ésa köztisztaság elleni szabálysértések a Rendészet hatáskörébetartozik.

Czigler László alpolgármester

Lehetséges, de majd Osztályvezető úr elmondja, hogy hánydarab bíróságotilletve eljárást indítottak.

MohaiZoltán

Ez benne is van a beszámolóban. Bőven százanfölött van a helyszíni bírságok száma, ami kiszabásra
került. Máris itt dolgozott, amikor a lomtalanítás jóval szervezetlenebb volt, és több volt a szemét, több
volt a lomizó. Mindig van mit tenni ez ügyben, ez nem is kérdés.

Most megkell várni az új szabályokat, hogy ezek milyen eljárásrendet követelnek meg.
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Bauer Béla
A kertvárosbanis ugyanez a probléma. Kitelepül egy kis család, lefoglalják a sarkot, akkor az az ővéké,
ott laknak. Fölhívta a rendőrséget, ésel is vitték őket, vagy megkérték őket, hogy menjenekel. Ez a dolog
legalábbis náluk működött.

Pajor Tibor (Elnök)

Szavazásrateszifel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági
Bizottságának 14/2024. (XI. 27.) határozata az Újpesti Önkormányzati Rendészet 2024. január I.
és 2024. október 31. közötti munkájáról szóló számoló elfogadásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági Bizottsága
úgy dönt, hogy megismerte, megtárgyalta és elfogadja az Újpesti Önkormányzati Rendészet 2024. január
1. és 2024. október 31. közötti munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Polgármester a feladatkörrel rendelkező Alpolgármester útján
Határidő: Azonnal
Szavazás: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás (egyhangúan elfogadva)

Pajor Tibor (Elnök)

3.) Napirend pont:

Javaslat Együttműködési megállapodás közterületi sebességmérő rendszer ingyenes használatba
adására

Czigler László alpolgármester

Tavaly elkezdtünk egy egyeztetést a rendőrséggel, hogy hova lenne érdemes úgynevezett trafiboxokat
kihelyezni.

A rendőrségnél be kellett várnunk az engedélyt, hogy ezt tudják a VÉDA rendszerhez csatlakozhatni,
hiszen azt tudjuk, hogy ezeknek a leterheltsége már végső határat kezdi súrolni. Két szálon fut a dolog,
megkell terveztetni ezeknek az elhelyezését, illetve le kell gyártatni. Amikor mi ezt megrendeltük, akkor
még egyetlen egy gyártó volt, aki ezzel foglalkozott.

Talán ma mára piacon van más gyártó, aki ezeket az úgynevezett trafiboxokatelkészíti. A kamera egy
másik beszerzésiforrásból van. Ezen ARHS1-es kamerának a beszerzése megtörtént. A gyártó eztle is

szállította, és abban kérem a Bizottság a támogatását, hogy ezt a rendőrség részére átadhassuk, és
mindaddig, amíg ezek a trafiboxok nem kerülnek telepítésre, addig akár rendőrautóból vagy egyéb

helyekenezt az eszközt tudják használni.

Wintermantel Zsolt

Nem konkrétan, nem szorosan kapcsolódik a napi rendhez, de javasolja megfontolásra, hogy van olyan
kezdeményezés, ami a szintén sebességméréshez kapcsolódik, de nem feltétlenül a büntetést szolgálja.
Számos európai országban már gyakorlatilag sebességmérő készülékeket helyezettek el kiemelt

jelzőlámpás kereszteződések közelében, és amennyibenez a detektor azt érzi, hogy gyorsan hajt oda a

jármű, akkor hiába van a zöld számára, azonnalátvált pirosra. Számos városban próbálják ezt ki pilot

jelleggel.
A sebességbetartása alapvetően fontos érdeke mindenkinek. Nyilván van olyan, hogy a vezetőket meg

kell büntetni, de a legfontosabb az emberiélet, a balesetek megelőzése.
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Pajor Tibor (Elnök)

Szavazásrateszifel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot.

A Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete Közbiztonsági
Bizottságának 15/2024. (XI. 27.) határozata az Együttműködési megállapodás közterületi
sebességmérő rendszer ingyenes használatba adásáról

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Közbiztonsági Bizottsága
úgy dönt, hogy javasolja a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének
Gazdasági és Tulajdonosi Bizottságarészére, járuljon hozzá a Budapesti Rendőr-főkapitányság és a
Budapest FővárosIV. kerület Újpest Önkormányzata közötti közterületi sebességmérőrendszer ingyenes
használatba adásáról szóló Együttműködési megállapodás megkötéséhez.

Felelős: Polgármester a feladatkörrel rendelkező Alpolgármesterútján

Határidő: Azonnal

Szavazás: 9 igen, 0 nem, 0 tartózkodás (egyhangúanelfogadva)

4.) Napirend pont:

Egyebek

Pajor Tibor(Elnök)

Kérdezi, hogyki az, akinek még bármilyen észrevétele vagy hozzászólása lenne.

Bauer Béla

Az SZMSZ-ben nevesítve van térfigyelő kamerák kihelyezése a költségvetési előirányzat terhére. Be
lehet-e terjeszteni képviselőként állampolgári igényt, vagy a körzetes képviselőnek kell jelezni?

Czigler László alpolgármester

Alapvetően a rendőrségtől kaptunk egy listát, hogy melyek azok a preferált területek, ahol kamerát
szeretnénk telepíteni.

Ezen helyszínek majd a Bizottság elé lesznek terjesztve, de ehhez ismerni kell majd a jövő évi
költségvetést, hogy mekkoraazerre fordítható keret. Nyilvánvalóan van egy erős lakosság igényarra, ha
valahol sorozatos jogsértést követnek el, oda, ha műszakilag megoldható, akkortelepítünk. Így került a
tavalyi évben telepítésre a Rex állatotthon elé egy kamera,illetve az Ipari Park - Óceán Árok utca
kereszteződésében, hogy valamelyest megakadályozvaaz éjszakai gyorsulásokat.
Ezeknek a számossága csökkenta rendőrség elmondása szerint, de nem szűnt meg sajnos. Igyekszünk
ezeket felszámolni.

Bauer Béla

Akkoraz igény a társszervektől érkezik, amely alapján az előterjesztés készül. Ha van erős lakossági
igény, akkor előlehet terjeszteni, hogy bekerüljöna listába?

Czigler László alpolgármester

Igen, de előszőr a rendőrséggel egyeztetésre kerül és annak alapján bekerülhetaz előterjesztésbe.
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Pajor Tibor(Elnök)

Megköszönia részvételt és az ülést 16 óra 49 perckor berekeszti.
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Jegyzőkönyv hitelesítő Elnök
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Bizottsági titkár
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